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ZÁPIS 

zo zasadnutia Pracovnej skupiny pri OZ Jaslovské Bohunice, konaného  

dňa 08.04.2024 o 17,00 hod. v zasadačke obecného úradu Jasl. Bohunice 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  

Začiatok rokovania: 17:00 hod. vo vestibule ZŠ 

Starostka Božena Krajčovičová otvorila zasadnutie pracovnej skupiny.  

Prítomní boli 8 poslanci.  

Neprítomní poslanci  Ing. Peter Lackovič. 

 

Poslanci sa stretli o 17:00 v priestoroch ZŠ,  

Na základe požiadavky pani riaditeľky ZŠ s MŠ Jaslovské Bohunice, Mgr. Kataríny Mojžišovej,  sa poslanci  

zúčastnili obhliadky základnej školy. Na stretnutí bola aj Mgr. Petronela Lehutová. Hlavným dôvodom 

stretnutia bolo riešenie problému s nedostatkom miest v materskej škole v prípade, ak by sa nestihla prerábka 

bývalého obecného úradu na materskú školu k septembru 2024. V škole bude možné umiestniť na niekoľko 

mesiacov triedu predškolákov, ale tento stav nie je udržateľný z dôvodu, že v každom ročníku sú po dve triedy 

a navyše škola musí riešiť problematiku integrácie zdravotne postihnutých detí.  

 

Do zasadacej miestnosti prišli poslanci 17:45 hod. 

    

1. Informácia o stavbách 

IBV Krátke Pole 

− Technický dozor, Marián Kobetič – podal informáciu ohľadom spravenej a plánovanej dažďovej 

a splaškovej kanalizácie.Ďalej sa bude pokračovať s vodovodom a plynovodom, NN a slaboprúd, 

osvetlenie. Potom sa bude robiť cestná komunikácia, 

− Poslanec Roman Áč sa informoval, či sa to stíha v plánovanom termíne, 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že stíha, ale Termomont by mal navýšiť pracovné 

kapacity, keďže je stavebná sezóna, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že v stredu bude o 9.00  hod. kontrolný deň a pozvala  

poslancov, aby sa ho zúčastnili, 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal vysvetlenie, prečo je termín na hrane, nie je možné, ak bude 

pršať, aby robili, kvôli zaneseniu vozovky. Podal vysvetlenie ako sa bude robiť splašková kanalizácia, aby 

išla v spáde,  

− Poslanec Roman Áč sa informoval či sa bola skontrolovať vodovodná šachta p. Petrica, 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že šachta bola skontrolovaná,  prípojka je spravená do 

boku a ventil, ktorý kvapkal bol pred vodomerom. Informoval, že p. Petric má potvrdenie od TAVOS, a.s.,  

že to nie je dobre spravené, ale nepredložil ho. Od obhliadky sa neozval.  

 

      Hasičská zbrojnica 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informácie ohľadom stavu prác na hasičskej zbrojnici, 

momentálne sa robí fasáda, zateplenie je urobené, robili sa odkvapové plechy, chystá sa to tak, aby sa 16. 

apríla začala robiť fasáda. Pohľadové betóny sa budú musieť upraviť, keď sa bude robiť fasáda. 

− Poslanec Miroslav Gajarský sa informoval ako to spravia, 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že návrh na opravu pohľadového betónu sa rieši 

s projektantom pánom Mariánom Remenárom. Okolie sa bude robiť po demontovaní lešenia, uvažuje sa o 

možnosti prestrešenia medzi plotom športového areálu a HZ, kde by sa uschovávali vozíky, 

 

       Striešky na múrik okolo štadióna 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že na múre okolo štadióna neboli od začiatku striešky 

a tieto je nutné na múr osadiť, nakoľko múr sa začína rozpadávať a zateká.  

− Poslanec Viliam Čapkovič sa informoval, či je múr lepený alebo zalievaný, 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že pri bufete bolo potrebné odstrániť múrik z dôvodu 

realizácie vchodu a bolo vidieť, že múr bol miestami dutý a chýbala železná výstuž, 
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− Poslanec Michal Cisár sa informoval, či sa to bude robiť súčasne s HZ, 

− Marián Kobetič podal informáciu, že to je samostatná práca, môže sa to začať robiť, 

 

      Cintorín Paderovce 

− Technický dozor -  Marián Kobetič podal informáciu ohľadom opravy vodovodu na cintoríne 

v Paderovciach.   

 

     Základ pod sochu pri cyklocestičke 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že základ pod sochou je hotový, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala vysvetlenie, že základ pod sochou sa musel zrealizovať z dôvodu, 

že bol už rozpadnutý.  

  

     Most – cyklocestička 

− Poslanec Michal Cisár sa informoval kedy  bude skolaudovaný most a cyklocestička, 

− Ing. Jozef Zemko podal informáciu, že cca do dvoch mesiacov 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že SUC TTSK Trnava mala výhrady, voči odvodneniu 

mosta, VÚC rieši problém s projektantom, 

− Ing. Jozef Zemko podal vysvetlenie, že odvodnenie je spravené a nebude dochádzať k korózii,  

− Technický dozor, Marián Kobetič doplnil informáciu, že pri soche bude lavička, 

 

     Fontána  

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že fontána je odstránená, cesta sa dala do pôvodného 

stavu, šachta vodomerná ostala, voda je zastavená. Ľudia si odstránenie fontány a stromov pochvaľujú. 

 

Ostatné stavby 

− Poslanec Michal Cisár sa informoval ohľadom spomaľovačov na Mlyn, 

− Starostka Božena Krajčovičová informovala, že tento týždeň sa na skúšku umiestni jeden spomaľovač, 

− Poslanec Viliam Čapkovič upozornil, že dlažba na kovovej  konštrukcii mosta pri zbernom dvore, je 

polámaná a hýbe sa, 

− Poslanec Michal Cisár sa informoval či nebude spomaľovač aj pri kostole umiestnený, 

− Ing. Maroš Dunda podal vysvetlenie, že musia byť povolenia od polície, 

− Starostka Božena podala informáciu, že stropné kazety v posilňovni a vo vstupe sa použili zo starého OÚ, 

− Technický dozor - Marián Kobetič informoval, že pri mlyne na drevenej konštrukcii bude osadená 

hojdačka.  

− Poslanec Michal Cisár -  ako to je s areálom mlynu, či je otvorený, 

− Starostka Božena Krajčovičová – hlavná brána je zatvorená, ale k mlynu sa dá prejsť. 

− Technický dozor - Marián Kobetič upozornil, že sa pri Mlyne rozsýpa cesta, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala vysvetlenie, že sa to začalo rozpadať pri zimnej údržbe, 

− Poslanec Roman Áč sa informoval, či nebude bufet na mlyne fungovať, 

− Starostka Božena Krajčovičová -  je to prenajaté, takúto informáciu nemá, 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal informáciu, že sa prepadáva cesta od kostola do Radošoviec, 

krajnica by sa mala odobrať, aby voda tadiaľ netiekla,  

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že cesta nie je obecná, jedine sa to dá zafľakovať, 

− Poslanec Viliam Čapkovič podal vysvetlenie, že je problém aj s kanalizáciou pri p. Hanákovi, upcháva sa  

kanalizácia, malo by sa pozrieť v ako stave je kanalizačná šachta pri cintoríne, 

− Starostka Božena Krajčovičová - šachta je na pozemku p. Kadleca aj cesta je jeho až po náš pozemok, 

− Technický dozor - Marián Kobetič informoval sa ako je vedená voda do márnice v Paderovciach, 

− Poslanec Viliam Čapkovič skonštatoval, že nevie odkiaľ je ťahaná voda, 

− Poslanec Roman Áč sa informoval, či bolo stretnutie ohľadom cesty pri Remenárovi, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že nie je ešte dohodnuté stretnutie, 

− Poslanec Roman Áč  sa informoval ohľadom garáží p. Schmidta, na ktoré dostal stavebné povolenie, 

v minulosti sa hlasovalo proti výstavbe, či to teraz už to bolo v súlade s ÚPO, 
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− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že p. Schmidt podal v minulosti žiadosť o zmenu 

územného plánu, ktorú poslanci neschválili, ale podľa vyjadrenia spracovateľa územného plánu, Ing. 

Odnogu bolo možné vydať stavebné povolenie.  

− Poslankyňa Daniela Benovičová sa informovala, či idú práce na hasičskej zbrojnici podľa plánu, 

− Technický dozor - Marián Kobetič áno ide to podľa plánu, 

− Poslanec Michal Cisár sa informoval, či sa bude inak spádovať výjazd z HZ, či sa bude  zdvíhať, 

− Technický dozor - Marián Kobetič podal vysvetlenie, že skúšali výjazd s najväčšou Tatrou a vošli, je to 

o 20cm vyššie ako to malo byť, nemôže sa dvíhať chodník, lebo sú tam nábehové obrubníky. 

 

2. Žiadosti o dotáciu 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu kto si podal žiadosť o dotáciu a o aké žiadosti sa jedná, 

     informovala že pani Matoleková upozornila, že Peter Kučera ml. neuviedol účel žiadosti o dotáciu, 

− Poslanec Roman Áč skonštatoval, že nepopísal dôvod ani sumu, primárne podporujeme deti. Ak si dá 

doplnenú žiadosť, tak sa tomu môžeme venovať, ak sú na to finančné prostriedky, 

− Ing. Veronika Strečanská upozornila, že vyplatenie dotácie sa musí realizovať pred účasťou na akcii, a že 

na dotácie je obmedzený limit na 6000,- eur/rok  

− Poslanci navrhli vyzvať p. Kučeru a p. Krutého na doplnenie žiadosti, 

− Pracovná skupina Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice odporúča starostke obce poskytnúť 

dotáciu na rok 2024 pre žiadateľa Andreu Drgoňovú, Jaslovské Bohunice, Záhumenická ulica 453/76 pre 

dcéru Hanu  vo výške 1 000,00  € na zabezpečenie športovej činnosti lukostreľby. 

 

3. Žiadosť o jednorazový príspevok 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informácie o podaných žiadostiach o jednorazové sociálne dávky 

v hmotnej núdzi Jozefa Bežucha a Jozefa Ábela, 

− Pracovná skupina Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice odporúča starostke obce poskytnúť 

jednorazovú dávku v hmotnej núdzi v zmysle VZN vo výške 35,00 eur žiadateľovi Jozefovi Bežuchovi, 

Jaslovské Bohunice, Sídlisko 339/8 a žiadateľovi Jozefovi Ábelovi, Jaslovské Bohunice, Bohunická ulica 

30/12, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu o podanej žiadosti Alexandry Bošnákovej o jednorazovú 

sociálnu dávku v hmotnej núdzi, informovala poslancov o situácii žiadateľky, zároveň informovala, že nie 

je možné, aby dostala jednorazovú sociálnu dávku v hmotnej núdzi a zároveň bola zaradená aj do 

poradovníka o nájomný byt, z dôvodu, že nemôže byť v hmotnej núdzi, ak žiada o byt, 

− Poslanci odporučili starostke obce neposkytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi Alexandre Bošnákovej 

z dôvodu zaradenia do poradovníka o pridelenie nájomného bytu.  

 

4. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre mládež – ŠK Blava                          

− Poslanec Miroslav Gajarský podal informáciu z akého dôvodu žiada ŠK Blava o poskytnutie finančného 

príspevku pre mládež, informoval, že rodičia navrhli, aby sa spravil ďalší mladší dorast, kategória U17- 

pretože z U15 vychádzajú hráči, ktorí nemajú kde hrať.  

− Poslanec Viliam Čapkovič navrhol, aby bol strop na počty hráčov v jednotlivých kategóriách, 

− Poslankyňa Monika Junasová podala vysvetlenie, že sa jedná o chlapcov, ktorých to baví a nechcú ísť do 

iných obcí, 

− Poslanec Roman Áč sa informoval, prečo sa to neriešilo v decembri keď sa schvaľoval rozpočet na rok 

2024, skonštatoval, že nevie z akej položky by sa peniaze našli, 

− Marek Juhász (predseda ŠK Blava) podal informáciu z akého dôvodu žiadajú teraz o poskytnutie 

finančného príspevku pre mládež. Vysvetlil, že je narúšaný tréningový proces, ak je tam viac detí rôzneho 

veku, preto by bolo lepšie rozšíriť kategórie. Jedná sa cca. o 20 domácich chlapcov, vytvoril by sa ešte 

jeden dorast od novej sezóny, 

− Poslanec Roman Áč sa informoval na počet chlapcov, ktorý vystávajú, 

− Poslanec Viliam Čapkovič skonštatoval, že nie možné poskytovať dotáciu na žiadosť rodičov, 

− Poslanec Roman Áč podal informáciu ako funguje FK vo Vlčkovciach a iných obciach, navrhol predsedovi 

klubu, či nie je možné požiadať rodičov o sponzorské, 



 

4 
 

− Marek Juhász (predseda klubu ŠK Blava) podal informáciu, že navrhoval zvýšiť členské, ale niektorí 

rodičia neplatia členské, navrhoval zastaviť tréningový proces, ak niekto nezaplatí, ale voči tomu sa 

ohradili tréneri, 

− Poslanec Roman Áč nechápe ako je možné, že niekto neplatí členské,  

− Poslanec Michal Cisár navrhol p. Juhászovi, aby radikálne zakročil, ak niekto nezaplatí, 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant sa informoval, či po nastavení nastali nejaké zmeny v kat. A, či niečo 

neušetrili, skonštatoval, že treba vyriešiť platenie členské poplatkov, 

− Marek Juhász informoval, že dali platový strop v kat. A, aby ušetrili, cieľ bol, aby tu zostali naši domáci, 

− Poslankyňa Monika Junasová informovala, že sa to týka aj jej syna a navrhuje schváliť dotáciu pre mládež, 

− Poslanci diskutovali o platení členského, skonštatovali, že také podmienky aké sú tu nemajú nikde v iných 

obciach, 

− Poslanec Roman Áč navrhol predkladať takéto žiadosti v čase keď sa schvaľuje rozpočet,  

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že na pozícií hospodára skončil p. Kubiš, navrhla p. 

Juhászovi, aby hospodára aj kurtára robil on,   

− Marek Juhász vysvetlil, že je to náročné na čas, že nedá sa robiť všetko a kurtára by robil pán Rybanský na 

živnosť.  

− Poslankyňa Monika Junasová a poslanec Miroslav Gajarský odporučili obecnému zastupiteľstvu schváliť 

žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre mládež, ostatní poslanci neodporučili obecnému 

zastupiteľstvu schváliť žiadosť. 

                                                                                                

5. Rozpočtové opatrenia 

− Ing. Veronika Strečanská bližšie oboznámila poslancov s rozpočtovými opatreniami starostky. 

− Poslanci nemali žiadne ďalšie otázky ohľadom rozpočtových opatrení a odporučili obecnému 

zastupiteľstvu rozpočtové opatrenia zobrať na vedomie. 

 

6. Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2024 č. 2 

− Ing. Veronika Strečanská vysvetlila položky k návrhu na úpravu rozpočtu,  

− Starostka Božena Krajčovičová informovala, že je potrebné pripraviť ďalšie hrobové miesta.  

− Poslankyňa Daniela Benovičová sa informovala, či sa neuvažovala o kolombáriu, 

− Starostka Božena Krajčovičová – na cintoríne je na to vyhradená plocha, už teraz sú tam asi tri miesta, 

− Poslanec Roman Áč sa informoval ohľadom ozvučenia pri pohrebe, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala vysvetlenie, že ozvučenie záleží od pohrebnej služby, 

− Poslanci nemali žiadne ďalšie otázky ohľadom návrhu na úpravu rozpočtu a odporučili obecnému 

zastupiteľstvu schváliť návrh na úpravu rozpočtu, tak ako bol predložený a spracovaný. 

 

7. Inventarizácia majetku a záväzkov obce Jaslovské Bohunice k 31.12.2023 

− Ing. Veronika Strečanská podala informáciu k inventarizácii majetku a záväzkov, 

− Poslanec Michal Cisár sa informoval, či je možnosť zvýšenia fondu opráv, 

− Ing. Veronika Strečanská podala informáciu, že sa musí preveriť smernica k bytom, 

− Poslanci nemali žiadne ďalšie otázky ohľadom inventarizácie majetku a záväzkov obce k 31.12.2023 

a odporučili obecnému zastupiteľstvu zobrať na vedomie výsledky inventarizácie majetku a záväzkov a 

rozdielu majetku a záväzkov. 

 

8. Akčný plán Komunitného plánu sociálnych služieb obce Jaslovské Bohunice na rok 2024 

− Ing. Veronika Strečanská, informovala o akčnom pláne a aj o tom, ako sa napĺňa komunitný plán.  

− Poslanci nemali žiadne ďalšie otázky ohľadom akčného plánu Komunitného plánu sociálnych služieb obce 

a odporučili obecnému zastupiteľstvu zobrať na vedomie akčný plán KP. 

 

9. Odpredaj nehnuteľného majetku obce 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu o aký pozemok sa jedná, ako bol ohodnotený. Pozemok 

je v katastri ako ostatná plocha a na takejto ploche by sa mohla byť umiestnená stavba, Informovala sa 

u poslancov, či ostaneme pri tých 15 eur/m2, 

− Poslanec Viliam Čapkovič navrhol, že by bolo dobré, aby sa to odpredávalo ako celok, 
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− Poslanec Miroslav Gajarský skonštatoval, že je treba sa dohodnúť na cene, 

− Poslanec Viliam Čapkovič sa informoval či sa uvažovalo o zámene pozemkov,  

− Poslanci diskutovali o týchto pozemkov, či vieme ako sa to pohybuje cena, diskutovali o možnostiach 

výstavby na ostatných plochách, 

− Poslanci odporučili obecnému zastupiteľstvu schváliť odpredaj nehnuteľného majetku za 30 eur/m2, 

 

10. Rôzne 

Žiadosť o vybudovanie parkovacieho miesta 

− Starostka Božena Krajčovičová podala vysvetlenie o aké parkovacie miesto a nehnuteľnosť sa jedná. 

Skonštatovala, že je potrebné zvážiť schvaľovanie takýchto miest, pretože v Paderovciach bolo 

zrealizované odvodnenie, ktoré sa takýmito zásahmi znefunkční. V tejto časti bývali počas dažďov 

najväčšie problémy.  

− Poslanec Viliam Čapkovič podal informáciu, že je to rizikové a najnižšie miesto v obci, 

− Starostka Božena Krajčovičová skonštatovala, že pred vybudovaním odvodňovacieho kanála bol každý 

majiteľ RD oslovený, či chce parkovacie miesto, 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant a poslanec Miroslav Gajarský sa zdržali pri hlasovaní k odporúčaniu 

schválenia žiadosti o vybudovanie parkovacieho miesta, ostatní poslanci neodporučili obecnému 

zastupiteľstvu schváliť žiadosť. 

 

Kalich 

− Starostka Božena Krajčovičová podala vysvetlenie k odkúpeniu kalicha, farnosť by to chcela mať vo 

farnosti, navrhla, že finančné prostriedky môžeme dať ako dotáciu farnosti, 

− Poslanec Miroslav Gajarský, poslankyňa Elena Šipková a Monika Junasová sa zdržali pri hlasovaní 

k odporúčaniu schválenia kúpy kalicha alebo poskytnutie dotácie, poslanec Viliam Čapkovič odporučil 

obecnému zastupiteľstvu schváliť kúpu kalicha alebo poskytnutie dotácie, ostatní poslanci neodporučili 

obecnému zastupiteľstvu schváliť kúpu kalicha alebo poskytnutie dotácie. 

 

Informácia o výberovom konaní riaditeľa ZUŠ                 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu o výberovom konaní na riaditeľa ZUŠ, podala 

vysvetlenie aké sú podmienky pri výberovom konaní a ako vedie dočasná riaditeľka p. Kimerling ZUŠ. 

 

     Cenník prenájmu antuky a tenisovej haly 

− Poslanec Miroslav Gajarský navrhol na antuku aj halu zvýšiť poplatok na 5 eur za hodinu pre všetkých od 

1.mája do 1. októbra. 

− Poslanci odporučili obecnému zastupiteľstvu schváliť zvýšenie poplatku za antuku a tenisovú halu na 5 eur 

za hodinu pre všetkých od 1.mája do 1. októbra. 

 

     Cenník prenájom strojov a zariadení 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu o aktuálnom cenníku a uviedla navrhované ceny, 

− Poslanci diskutovali o cenách a o možnostiach prenájmu strojov a zariadení, 

− Starostka Božena Krajčovičová navrhla kúpiť nový skákací hrad, starý prenajímať,  

− Poslanec Miloš Rapant sa informoval, či to budú naši zamestnanci stíhať, ak by sa cenník viac spropagoval, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že cenník sme mali schválený aj doteraz.  Poslanci 

odporučili prijať pre občanov s trvalým pobytom nasledovné položky cenníka: 

 

Cenník prenájmu strojov a zariadení 

   občania s trvalým 

pobytom 

ostatní 

P.č. stroj, zariadenie MJ bez DPH s DPH bez DPH s DPH 

1. Traktorová vlečka deň 16,67 € 20,00 €   

2. Traktor, Avant (vidlice) - práca hod. 25,00 € 30,00 €   

3.  Malotraktor - práca hod. 12,50 € 15,00 €   

4.  Krovinorez, píla - práca hod. 8,33 € 10,00 €   
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5.  Vertikutátor, rotavátor - práca hod. 8,33 € 10,00 €   

6. Zemná fréza, fréza na kmene - práca hod. 35,00 € 42,00 €   

7. Stan 1-4 dni 60,00 € 72,00 € 100,00 € 120,00 € 

8. Pivný set (2 lavice a stôl) deň 4,50 € 5,40 € 5,00 € 6,00 € 

9. Kontajner na multikáru deň 10,00 € 12,00 € x x 

 

 

ZŠ s MŠ 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu o regionálnom príspevku pre učiteľov, trnavský okres 90 

eur na učiteľa každý mesiac, netýka sa to učiteľov v MŠ ani ZUŠ. Informovala, že p. riaditeľka ZŠ sa bola 

informovať, či by sa nedal dať príspevok aj učiteľkám v MŠ. Preverovala si to aj v iných obciach. 

Nedávajú to ani iné obce.  

− Ing. Veronika Strečanská podala vysvetlenie ohľadom financovania učiteľov. Poukázala na to, že obec má 

zamestnancov aj pre podnikateľskú činnosť ako napr. ubytovňa, kuchyňa a tí nemajú nárok na to čo 

dostávajú zamestnanci vo verejnej správe a ani to nedostávajú. 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že len pre škôlku by to bolo 22000 eur ročne, príspevok 

na prenesené kompetencie dostanú spätne od januára. 

 

     Bufet  

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že nájomca bufetu dlží peniaze za nájomné 

a vyúčtovanie, informovala ohľadom výpovednej doby bufetu. Informovala, že už teraz je viac záujemcov 

o prenájom bufetu. 

− Poslanci navrhli, aby sa s terajším nájomcom zrušila zmluva a vypísalo sa nová súťaž.  

− Starostka Božena Krajčovičová - zmena nájomcu bude trvať cez 2 zastupiteľstvá. 

 

− Starostka Božena Krajčovičová podala vysvetlenie ohľadom žiadosti Hlavatého, 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant doplnil informáciu ohľadom žiadosti p. Hlavatého, informoval, aká je 

protipožiarna  situácia. 

− Poslanec Michal Cisár sa informoval či vieme v akom stave sú garáže pri bytových domoch, 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant podal informáciu, že je treba zavolať bezpečnostného technika, či by 

nepostačoval náter. 

 

− Poslanec In. Miloš Rapant sa informoval či by nebolo dobré dať na multifunkčné ihrisko cenník,  

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že p. Dunda zistí či možné prenajať multifunkčné 

ihrisko a za akú cenu, Navrhla spraviť cenník na veľké ihrisko, 

− Ing. Maroš Dunda podal informáciu ohľadom prevádzkového poriadku na posilňovňu, treba poslať na 

schválenie na úrad verejného zdravotníctva. 

 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant sa informoval či by sa nemala pivnica pri MŠ prekryť z bezpečnostného 

dôvodu, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že je na to PD, mohla by sa tá pivnica využiť napríklad 

ako múzeum, 

 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant sa informoval aký je stav optického internetu v obci, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že  optický internet je záležitosťou T-Comu, optický 

internet môžu robiť hneď, majú to povolené. Kedy to začnú robiť je na nich. Územné rozhodnutie majú 

právoplatné. Nepovolili sme im iba realizáciu na Panských dieloch, kde by všetko rozkopali a už by to 

nedal nikto do pôvodného stavu.  

− Poslanec Michal Cisár navrhol ponúknuť to Ip-netu, mohli by sa napojiť Šidúnky, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že žiadala, aby Ip-net urobil optický internet na 

Záhradnej a Záhumenickej ulici, keď sa robili chodníky, ale nechceli to robiť, 
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− Poslanec Ing. Miloš Rapant navrhol či by nebolo dobré, aby mal tenisový klub kľúče od tenisového 

domčeka, nech si upratujú sami, 

− Poslanec Michal Cisár sa informoval ako často tam upratuje, navrhol dať paušál za upratovanie, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že tam chodí upratovať zamestnanec obce.  

 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant sa informoval či na Deň Zeme prídu spolky, 

− Starostka Božena Krajčovičová navrhla, že by sa urobil poriadok pri kasárňach, 

− Poslankyňa Daniela Benovičová sa informovala ako je to s údržbou detského ihriska na sídlisku, je v zlom 

stave, 

− Starostka Božena Krajčovičová preverí ako to je.  

− Poslanec Michal Cisár navrhol cvičebné prvky zo sídliska premiestniť okolo multifunkčného ihrisku 

k bufetu a vytvoriť vedľa trafostanice parkovacie miesta, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že nie je možné ich premiestniť k multifunkčnému 

ihrisku, lebo je to v záruke, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že by sa mala by sa stretnúť ohľadom Spoločenského 

domu s pani predsedníčkou, Ing. Jablonickou, 

− Poslanec Roman Áč sa informoval či vieme aj cenu KD, 

− Starostka Božena Krajčovičová – to by malo byť predmetom stretnutia, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala vysvetlenie ohľadom nacenenia basketbalových košov. 

 

− Poslanec Miroslav Gajarský navrhol, že na Deň Zeme by bolo dobré k stavidlu pri tenisových kurtoch dať 

kamene, inak nám strhne stavidlo, 

− Starostka Božena Krajčovičová pôjdeme to pozrieť aj s technickým dozorom. 

 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant, upozornil, že do konca roka by mal byť prístupný verejný defibrilátor, 

− Starostka Božena Krajčovičová vieme o tom, čakáme či nám bude schválená dotácia na zateplenie a potom 

ho umiestnime.  

− Poslanec Ing. Miloš Rapant navrhol zakúpiť do obecných objektov trojtlačidlo, slúži na zadanie príkazu na 

výjazd napr. hasičov a ostatných bezpečnostných zložiek, tlačidlo slúži k všeobecnej informácii napr. 

požiar, nie konkrétne, poslal e-mail. 

− Starostka Božena Krajčovičová - pozrie si to a môžeme sa k tomu stretnúť 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant sa informoval ako sa rieši odchyt psov, 

− Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu, že to riešime prostredníctvom spôsobilej osoby a stála 

odchytová služba, má v zmluve, že prídu do 7 dní odchytávať. 

 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant sa informoval, či sa MŠ zapojila do Akcie mäkké ciele,  

− Starostka Božena Krajčovičová – nemá informáciu. 

 

− Poslanec Ing. Miloš Rapant sa informoval či môžeme kúpiť kompresor do HZ ako bežný výdavok, 

− Ing. Veronika Strečanská – áno cez rozpočtové opatrenie starostky, 

 

Starostka Božena Krajčovičová, informovala poslancov, že sa nám denne navýšili počty obedov na 100 a je 

potrebné prijať silu, ktorá má s varením skúsenosti, ktorá bude ochotná chodiť do práce v skorých ranných 

hodinách a aby bola zabezpečená aj zastupiteľnosť. Na tri mesiace sú zajednané všetky víkendy. Našla takúto 

silu a od 1.5.2024 by mala nastúpiť.   

 

Zasadnutie pracovnej komisie bolo ukončené  o 22,03 hod.. 

 

Zapísala: Zuzana Blašková 

                                                                                                           Božena Krajčovičová 

                                                                                                                     starostka 


